
Pabianice, dn. 18.03.2020r

                                                                                     Pan

                                                                                     Krzysztof Rąkowski

                                                                                     Przewodniczący Rady Miejskiej 

                                                                                     w Pabianicach

W odpowiedzi na interpelację Radnego Rady Miejskiej w Pabianicach Pana Antoniego Hodaka 

z dnia 11.03.2020 r. w sprawie utwardzenia ulic Kąkolowej i Makowej  uprzejmie informuję, że znany 

jest mi stan nawierzchni ulic gruntowych w Pabianicach. Stąd też podjąłem wiosną 2018r decyzję 

przyjęcia 5 letniego planu likwidacji dróg gruntowych zastępując dotychczasowe nawierzchnie 

nawierzchniami bitumicznymi. 

W 2018 roku w ramach tego planu zostało utwardzonych 20 ulic a w 2019 roku 18 ulic. 

Ponadto informuję, że plan ten będzie kontynuowany zgodnie z przyjętymi przeze mnie założeniami.

Biorąc jednak pod uwagę prowadzone przez Miasto Pabianice w 2020 roku dwa duże projekty -

Łodzki Tramwaj Metropolitalny etap: Pabianice - Ksawerów oraz przebudowa ulicy Warszawskiej na 

odcinku od "Dużego Skrętu" do granic miasta, środki finansowe na rok 2020 będą ograniczone.


